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GroenLinks  
heeft een aantal ambtelijke vragen gesteld over het verwijderen van beheertypen in NNN-gebied.  
Wij hebben begrepen dat beheertypen worden verwijderd omdat gebieden niet zijn ingericht als 
natuur door andersoortig gebruik en daarom niet in aanmerking moeten komen voor 
beheersubsidies. De gebieden blijven ruimtelijke gezien echter wel in het NNN liggen en zijn van 
belang voor het natuurnetwerk, maar kunnen zonder beheertype die functie minder goed of niet 
vervullen. 
  
- Hebben wij als provincie beeld van hoeveel gebieden dit zijn en waar ze allemaal liggen? Om 
hoeveel hectare binnen het NNN hebben we het dan?  
  
- De provincie richt zich nu met name op beheersubsidies voor bestaande natuur, en het aanleggen 
en inrichten van nieuwe natuur vanuit het Akkoord van Utrecht. Welke rol heeft de provincie in het 
als natuur inrichten van bestaande NNN-gebieden? Als we daar nu geen actieve rol in hebben, 
zouden we dat vanuit het belang van een goed functionerend natuurnetwerk niet moeten hebben? 
 

VVD 

Is er een invloed van de stikstofcrisis op het natuurbeheerplan of andersom? Zoja, hoe is daar mee 
omgegaan/zal in 2021 mee om worden gegaan in het natuurbeheerplan? 
 

SGP 

Naar aanleiding van deze Statenbrief en de bijlagen vragen wij ons af wie bepaalt of een zienswijze 
wordt overgenomen en vooral op basis waarvan? Zie bijvoorbeeld zienswijze 3 met de reactie. Zo’n 
beslissing heeft best ingrijpende consequenties. Is er dan altijd overleg met de eigenaar van deze 
gronden?  

Als fractie kijken we vooral altijd naar de zienswijzen die niet opgelost lijken. Zo één is zienswijze 20. 
We proeven hier een uiterst bezorgde toon. Kunt u toelichten wat hier gebeurd is en of er intussen 
overeenstemming is bereikt met deze indiener? 


